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АНДРЕЙ ХАУС 

 

10 июля 1943 года, Андрей Хаус продемонстрировал себя как ценного командира 

пехотного отряда, используя свои знания о немецкой тактике для успешного руководства 

своим отрядом в обороне Обояна. 

 

Его умение понимать и использовать тактику противника стало ключевым фактором в 

ожесточенных боях того дня. Под его руководством отряд уверенно держал оборону, 

отражая натиск врага и не давая ему продвинуться дальше. 

 

Своим опытом и навыками Андрей Хаус привел своих солдат к успеху, что позволило 

советским войскам удержать стратегически важную позицию в Обояне. Его отвага и 

мужество останутся в памяти как яркий пример боевого духа Красной Армии. 

 

 

 

 

 

Командир батальона  

Майор Михаил Зотак 
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ORDER "FOR BRAVERY" 

No. 3823745 

 

ANDREW HOUSE 

 

On July 10, 1943, Andrew House proved himself to be a valuable infantry squad leader, using his 

knowledge of German tactics to successfully lead his squad in the defense of Oboyan. 

 

His ability to understand and apply enemy tactics became a key factor in the fierce battles of that 

day. Under his command, the squad confidently held the defense, repelling the enemy's onslaught 

and preventing them from advancing further. 

 

With his experience and skills, Andrew House led his soldiers to success, allowing Soviet troops 

to hold a strategically important position in Oboyan. His courage and bravery will remain in 

memory as a bright example of the combat spirit of the Red Army. 

 

 

 

 

Battalion Commander 

Major Mikhail Zotak 


